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KAUNIAISTEN NUORISOVALTUUSTO   PÖYTÄKIRJA  
KAUNIAINEN     18.11.2021 

Nuorisovaltuuston kokous 

Aika  18.11.2021 klo 16.00 

Paikka  Microsoft Teams 

Läsnä  

Nuorisovaltuuston jäsenet: Tove Klockars (pj), Mikael Niemelä (vpj), Eskil Ehnholm, Ava Lindfors, 
Eva Sundberg 

Muut: Erica Saari, Taru Ikäheimonen 

________________________________________________________________________ 

 

KÄSITELTÄVÄT ASIAT 
 

1 Kokouksen avaus 
- Tove Klockars avasi kokouksen klo 16.05 

 

2 Laillisuus ja päätösvaltaisuus 
- Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

 

3 Kouluterveyskyselyn tulokset/Taru Ikäheimonen 
- Taru esitteli kouluterveyskyselyn tuloksia NuVa:lle 
- Hyvää kehitystä oli alakoululaisten parissa koulukiusaamisen osalta, nuorten liikkumisen 

osalta ja poikien osalta myös päihteiden osalta 
- Huolenaiheina esiintyi mm. päihdemyönteisyys, päihteiden hankkimisen helppous, 

mielenterveyden haasteet, elintapojen heikentyminen, kiusaaminen yläkoululaisten 
poikien keskuudessa, alakoululaisten yhteisöllisyyden tunteen ja 
vaikuttamismahdollisuuksien kokemuksen väheneminen, seksuaalisen häirinnän 
kokemukset tyttöjen osalta, keskusteluyhteyden heikkeneminen sekä väkivallan 
lisääntyminen perheissä 

- Yläkoulun koronahuoli yllätti NuVa:n jäseniä (verrattuna opiskelijoiden asenteeseen 
maskienkäytön osalta) 



- Lukioikäisten kannabiskokeilujen vähyys yllätti (noin 25% kun epäiltiin, että olisi voinut olla 
korkeampi) 

- NuVa:lta pyydetään lausuntoa kouluterveyskyselyyn liittyen 31.1.2022 mennessä 

 

4 Edustukset 
- Eva: Svenska utskottet för utbildning och småbarnsfostran: koulupsykologien 

määrä/saatavuus ja sitouttaminen huolettaa, pohdittiin englanninkielistä linjaa 
Hagelstamska skolaniin 

- Mikael: Kulttuuri- ja vapaa-aikavaliokunta: Gallträskin ruoppaus, BioGranin remontointiin 
tukea 

- Tove: Kaupunginvaltuusto: ei päässyt osallistumaan 

 

5 Harrastuskyselyn suunnittelu 
- Noin 5 kysymystä harrastuksiin liittyen 
- Eskil kirjoittaa kysymykset, Ava kääntää ne suomeksi ja Tove tekee formsin 

 

6 Kouluvierailun tilanne  
- Hagelstamska skolanin esittely 23.11, hupparit noudetaan ennen sitä 
- Mikael kysyy Kasavuoren osalta 

 

7 Nuorisovaltuuston ehdotukset 
- Ei uusia ehdotuksia 

 

8 Muut asiat 
- Michaela tulee todennäköisesti lopettamaan NuVa:ssa 

 

9 Seuraava kokous 
- Ti 7.12, Kauniaisten kaupungintalo 

 

10 Kokouksen päättäminen 
- Kokous päättyi 17.20 


